

濠江中學附屬橫琴學校(澳人子女學校) 2024-2025 學年招生簡章(非首次入學澳門居民適用)

Hengqin School Affiliated to Hou Kong Middle School 2024-2025 Admission Information (for Macao residents, non-first-time enrollment)

1. 招生對象:升讀幼二、幼三(4-5歲),升讀小一、小二(6-7歲)的澳門居民

Eligibility: Macao residents enrolling in K2, K3 (age 4 to 5), Grade 1, Grade 2 (age 6 to 7)

2. 招生日程安排 Arrangements and schedule:

2. 招生日桂安排 Arrangements and schedule ·			
日	程 Arrangements	中文 Chinese	英文 English
1	報名 Enrollment	 於3月1日至7月1日到本校網址下載表格或網上登記報名。 於3月1日至7月1日辦公時間09:00-12:00, 14:30-17:00到濠江中學總務處、濠江中學附屬 英才學校索取報名表格及遞交報名表。 	 Collect and Submit the registration form from the General Affairs Office of HouKong Middle School or Premier School Affiliated to Hou Kong Middle School between 1st March and 1th July during the office hours 09:00-12:00 and 14:30-17:00 Download the form from our school website from 1st March to 1st July(00:00-23:59)
2	報名所需資料 Submit the required documents along with your application form	1. 填寫報名表 2. 學生一吋半相片 2 張 3. 學生及父母之身份證副本各 1 份 (正反面影在同一版 A4 上) 4. 最近一年之成績表副本	 A completed application form 2 photos of 1.5 inch of student Copy of valid Macau ID card for student and parents. (front and back in one page of A4 paper) Copy of the student's school reports for the current and previous year
3	面試/考試日期 interview / exam date	第一批: 2024年3月17日09:00-12:00,14:30-17:00 第二批: 2024年4月20日09:00-12:00,14:30-17:00	First batch: 17 th March, 2024 (09:00-12:00 ,14:30-17:00) Second batch: 20 th April, 2024 (09:00-12:00 ,14:30-17:00)
4	公佈正取生名單 Release of the admission lists	第一批: 2024 年 3 月 26 日 第二批: 2024 年 4 月 24 日 *正取生錄取名單於本校網站查詢及接收短訊	First batch: 26 th March, 2024 Second batch: 24 th April, 2024 *Check on school website or SMS
5	正取生家長到校辦 理註冊手續 Admitted student registration	2024 年 4 月 13 日起 ,正取生需於兩個工作日 內到學校完成註冊手續。	From 13 th April 2024, admission students need to complete the admission procedures at the school within two working days.
6	備註 Note	1.本校設有午膳、托管服務、校車服務(校車服務 視情況提供)。 2.學校網址: http://www.houkong.edu.mo 3.學校地址: 廣東省珠海市橫琴新區風吹羅帶路 38號和 106號。 4.學校電話: 劉主任: (853)66695714 / 15338164314 鄭主任: (853)66600279 / 19169664787 5.索取報名表地址: • 濠江中學地址: 澳門亞馬喇馬路 5號 學校電話: (853)28337954 • 濠江中學附屬英才學校: 澳門氹仔成都街 學校電話: (853)28836443	 We provide lunch service, after-school childcare service, school bus service. (School bus services will be provided subject to availability) School website: http://www.houkong.edu.mo School Address: NO.38 and 106, Feng Chui Luo Dai Road, Hengqin New District, Zhuhai City, Guangdong Province School Tel: Director Liu: 66695714 / 15338164314 Director Zheng: 66600279 / 19169664787 Request the registration form address: Houkong Middle School Address: Estrada de Ferreira do Amaral. (Tel: 28337954) Premier School Affiliated to Hou Kong Middle School Address: Rua Seng Tou, TAIPA (Tel: 28836443)